
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 11. marts 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 341
Ministeren bedes bekræfte, at Danmark har overimplementeret nitratdirektivet
ved at lave en normsænkning for kvælstofgødning på ca. 18. pct. under, hvad
der er økonomisk optimalt for landmanden, idet der ikke er krav om norm-
sænkning i nitratdirektivet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henrik Høegh (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henrik.Hoegh@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.
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